
 

 

 

 

 

 

 

Rondebriefje Raadsronde 

 

Onderwerp Eenmalige uitbreiding 60 dagennorm Vrijthof 

Datum 06 oktober 2020 

Portefeuillehouder Wethouder Aarts 

Programmanummer 3 Economie 

Behandelend ambtenaar JMF(Jeanny) Hermens 
Telefoonnummer: 043-350 5225 
Jeanny.Hermens@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst Raadsleden zijn met elkaar en de wethouder in debat getreden ten behoeve 
van het voorbereiden van besluitvorming over het voorliggende raadsvoorstel 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Gemeenteraad 

Verloop voorgaande 
proces 

Overleg met omwonenden en ondernemers d.d. 31 augustus  

Collegebesluit genomen d.d. 1 september  

RIB aan raad verstuurd  d.d. 7 september 

RIB aan raad verstuurd d.d. 16 september 

Inhoud  De 60-dagennorm is vastgesteld in het evenementenbeleid 2016-2020 en in de 
bijbehorende evenementenverordening. Het eenmalig uitbreiden van het 
aantal dagen is niet aan het college, maar is een bevoegdheid van de raad. 

Het lopende jaar heeft in het teken gestaan van COVID-19. Wat de nabije 
toekomst brengt, is onzeker. Door de noodmaatregelen van de overheid heeft 
dit geleid tot het afgelasten van het overgrote gedeelte van de evenementen. 
Hierdoor hebben evenementenorganisatoren veel verlies geleden en geen 
gelijkwaardig alternatief gehad. 

Het verzoek tot uitbreiding heeft te maken de aanmeldingen op het 
jaarprogramma evenementen voor het jaar 2021. De uitbreiding naar 71 dagen 
komt met name door Rieu die zich genoodzaakt ziet meer optredens te 
verzorgen om zo de economische schade als gevolg van de coronacrisis voor 
zijn bedrijf te beperken en heeft dit ook zijn nadelige economische uitwerking 
gehad op andere sectoren, zoals de horeca en de retail. 

De economische impact hiervan is zeer voelbaar en enorm voor de 
organisatoren van evenementen en voor de stad. Niet alleen organisatoren 
hebben het moeilijk, maar ook vanwege de effecten op de werkgelegenheid in 
de retail, de horeca en toeleveranciers is het wenselijk om eenmalig meer 
activiteiten en evenementen te organiseren in 2021. Hiermee behouden we 
banen in de stad, stellen we ondernemers in staat te herstellen en financieel 
gezonde bedrijven te voeren, wat leegstand voorkomt. 

De veiligheid en gezondheid van onze bewoners staat voorop en blijft voorop 
staan. Daarom kunnen evenementen, en ook dus de uitbreiding daarvan, 
alleen doorgaan als de coronamaatregelen daar ruimte voor geven. Daarin 
volgt de gemeente, zoals ook nu het geval is, de adviezen van Rijk en 
Veiligheidsregio. Bieden die geen ruimte voor evenementen, dan gaan ze 
uiteraard niet door.  



 

 

 

 

 

 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Met elkaar in debat te gaan en politieke vragen te stellen aan elkaar en de 
wethouder in het kader van voorbereiding van besluitvorming over het 
voorliggende raadsvoorstel. 

Van de wethouder wordt 
gevraagd 

Politieke vragen te beantwoorden, en via de voorzitter deel te nemen aan het 
politiek debat waar nodig. 

Van de ambtenaar wordt 
gevraagd 

De ambtenaar heeft geen rol in een raadsronde. De ambtenaar kan immers 
nooit onderdeel zijn van een politiek debat. Bij uitzondering kan de ambtenaar 
een korte reactie geven op niet-politieke vragen op uitnodiging van de 
voorzitter. 

Van de inwoners wordt 
gevraagd 

Als toeschouwer plaats te nemen op de publieke tribune. 

Vervolgtraject Bij positief besluit van de raad zal, via aanvulling op de 
evenementenverordening, de eenmalige uitbreiding voor het jaar 2021 worden 
opgenomen in het Jaarprogramma Evenementenbeleid 2021. Zo niet blijft de 
60dagennrom gehandhaafd 

 


